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)From: 5.1.2e

Sent: Mon 1/11/2021 9:40:11 AM

Subject: FW: resterende medewerkers VVT vaccineren

Received: Mon 1/11/2021 9:40:12 AM

Ik reageer er even niet op. Heb gerappelleerd dat ik vanmiddag wil weten of we ook 20K kunnen wegzetten in

eerdere start.

Dat hangt ook wel samen met onderstaande punt.

Verzonden: maandag 11 januari 2021 10:31

@minvws.nl>

JEM @verenso.ni>

Onderwerp: RE: resterende medewerkers VVT vaccineren

Hoi IED
Ben hier niet op zoek naar een politiek antwoord, maar eerder naar een duidelijk antwoord

*

Voor de ziekenhuizen waren 30000 stuks gereserveerd. Daarvan maken zij er 20% meer door er 6 ipv 5 uit te halen, dwz 36000. Zij

mochten die ruimte gewoon inzetten.

Dan lijkt het mij dat dit hetzelfde werkt bij de VVT. Daar waren 200.000 stuks gereserveerd. Met 20% extra kom je daar op 240.000.

Mocht dat anders werken, dan hebje politiek een lastig verhaal. Ik lees of hoor graag wat het wordt.

Met vriendelijke groet,

Orteliuslaan 750 - 3528 BB Utrecht
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Disclaimer

Dit e-mailbericht en eventuele bijlagen zijn uitsluitend bestemd voor de vermelde geadresseerde(n). Indien dit bericht en eventuele bijlagen niet voor u

bested zijn, verzoeken wij u vriendelijk deze te verwijderen, de ontvangst ervan telefonisch (030-227 19 10) aan ons te melden en de inhoud ervan niet

aan anderen bekend te maken. Bekendmaking en gebruik van de inhoud zonder toestemming van de afzender of door de afzender beoogde

geadresseerde(n) is niet toegestaan. Aan het opstellen en verzenden van dit bericht is de nodige zorg besteed. Desondanks is het mogelijk dat dit bericht

onjuistheden bevat, onvolledig is of te laat wordt ontvangen. Verenso is niet aansprakelijk voor de eventuele onjuistheid danwel onvolledige overbrenging
van door haar verzonden berichten, noch voor niet tijdige ontvangst daarvan.

Verzonden: zondag 10 januari 2021 22:14

@verenso.nl>

Dactiz.nb>; EEE overensoni>
Onderwerp: RE: resterende medewerkers VVT vaccineren

EE
Soms voel ik me net een politicus, maar even voor duidelijkheid: we hebben slots voor 200 mensen, die krijgen prik en herhaal

prik.
Ik weet niet of de stille reserve nog voor medewerkers uit verpleeghuizen is, en volgens wordt daar momenteel naar gekeken.
Als nodig/mogelijk wordt er ook nog tussen regio’s geschoven (nog niet alle plots waren averal vol, maar het ging wel hard).

BE

Van: JEEY a verenso.ni>

Verzonden: zondag 10 januari 2021 21:27
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Aan: @minvws.nl>

cc:

Onderwerp: RE: resterende medewerkers VVT vaccineren

voi EE
Dank voor je reactie. En klopt, de RIVM zegt niet welk vaccin.

Ik begrijp uit jouw reactie dat eventuele ruimte uit het oorspronkelijk gereserveerde aantal vaccins wel wordt gebruikt voor het

personeel uit de VVT. Dat is fijn om te lezen.

verenso.nl>

Enig idee hoeveel mensen zich bij de GGD op de sms lijst hebben gezet voor als er weer ruimte komt?

Verzonden: zondag 10 januari 2021 21:15

@verenso.nl>

@actiz.nl>; verenso.nl>

Onderwerp: RE: resterende medewerkers VVT vaccineren

RIVM zegt in communicatie niet met welk vaccin de vaccinatie alsnog wordt gedaan.
Zeker: er kunnen ook bij de GGD vaak 6 ipv 5 uit de flacon worden gehaald, die ruimte zal ook worden benut (geen spillage) en

daar kijkt RIVM ook naar.

Neemt niet weg dat niet alle bellers terecht zullen kunnen, maar dat komt ook omdat vacciantiegraad hoger ligt dan eerder

verwacht (ook door jullie averigens).

Van: JBEYe erenso.ni>

Verzonden: zondag 10 januari 2021 21:03

@minvws.nl>
cc:

Onderwerp: resterende medewerkers VVT vaccineren

In de brief las ik dat het idee is om de resterende medewerkers in de VVT (die nu nog geen afspraak hebben) met Astra Zeneca te

vaccineren. De RIVM geeft echter in haar communicatie aan dat medewerkers die nog geen afspraak hebben hun telefoonnummer

door moeten geven en zij een sms ontvangen als zij weer een afspraak mogen maken. Dat roept de verwachting op, dat dit niet pas

bij Astra Zeneca is, maar met Pfizer.

verenso.nl>

De ziekenhuizen geven aan dat zij 6 mensen ipv 5 kunnen vaccineren. Dat betekent 20% meer vaccinaties. De GGD heeft vast ook

hele ervaren medewerkers in dienst. Halen zij ook 6 ipv 5? Zou dat niet kunnen betekenen dat op basis van hetgeen nu

gereserveerd is voor de VWT-personeel straks alsnog gewoon 20% meer afspraken kunnen worden gemaakt? En dan gewoon op

korte termijn met Pfizer? Veel medewerkers reageren boos dat zij nog geen afspraak hebben, omdat er nergens is aangegeven dat

niet al het VWT personeel die mogelijkheid zou krijgen. Ik lees het graag.

Met vriendelijke groet,

Orteliuslaan 750 — 3528 BB Utrecht

T 030IEE EBE} a verenso.nl | www.verenso.nl

verenSo
vereniging van specialisten

ouderengeneeskunde



1046550

Dit e-mailbericht en eventuele bijlagen zijn uitsluitend bested voor de vermelde geadresseerde(n). Indien dit bericht en eventuele bijlagen niet voor u

bested zijn, verzoeken wij u vriendelijk deze te verwijderen, de ontvangst ervan telefonisch (030-227 19 10) aan ons te melden en de inhoud ervan niet

aan anderen bekend te maken. Bekendmaking en gebruik van de inhoud zonder toestemming van de afzender of door de afzender beoogde
geadresseerde(n) is niet toegestaan. Aan het opstellen en verzenden van dit bericht is de nodige zorg besteed. Desondanks is het mogelijk dat dit bericht

onjuistheden bevat, onvaolledig is of te laat wordt ontvangen. Verenso is niet aansprakelijk voor de eventuele onjuistheid danwel onvolledige overbrenging
van door haar verzonden berichten, noch voor niet tijdige ontvangst daarvan.

Disclaimer


